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Model: ECSU154
Connection Type: NEMA 14-50P to 14-50R
Rating: 50A, 125/250V
Surge Protection: 45,000A max spike, 3,150 joules 
Function: Absorbs high voltage spikes and surges to protect your RV and electrical equipment from damage.

      CAUTION!
• DO NOT use with an adapter, plug into the power supply directly.
• DO NOT use in wet conditions. Ensure power supply, surge protector, and your device is dry.

      WARNING! 
This product can expose you to chemicals including Di(2-ethylhexyl) phthalate (DEHP), which is known 
to the state of California to cause cancer and birth defects or other reproductive harm. For more 
information, go to www.p65Warnings.ca.gov

Plug the surge protector into the power supply.
• If the POWER and PROTECTED lights illuminate:  It is safe to plug your EV, RV, or other device into this 

surge protector. Always use a surge protector between a power source and your EV or RV.
• If the POWER light does not illuminate: The surge protector is not receiving power from the power 

supply. Check that all breakers are in the ON position. If there is still no power consult an electrician to 
diagnose and correct the issue.

• If the POWER light illuminates but the PROTECTED light does not:  There has been a power surge 
exceeding the rating of this surge protector and the surge protection element has been spent. Your 
device was protected but now it is no longer safe to use this surge protector with any device. Replace 
with a new surge protector.

Customer Service
Online: www.energizergenerators.com
E-mail: support@energizergenerators.com
Toll Free: 1-877-528-3772
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Parasurtenseur 50 Amp Plug and Play VR et VE 14-50

Modèle :  ECSU154
Type de connexion : NEMA 14-50P à 14-50R
Tension nominale : 50 A, 125/250 V
Protection contre les surtensions : 45 000 A pic max, 3 150 joules
Fonction : Absorbe les pointes et les surtensions de haute tension pour protéger votre VR et
       votre équipement électrique contre les dommages.

      MISE EN GARDE!
• NE PAS utiliser avec un adaptateur. Branchez directement sur l'alimentation électrique.
• NE PAS utiliser dans des conditions humides. Assurez-vous que l'alimentation électrique, le 

parasurtenseur et votre appareil sont secs.

       AVERTISSEMENT! 
Ce produit peut vous exposer à des produits chimiques, notamment le phtalate de di(2-éthylhexyle) 
(DEHP), qui est connu en l'État de Californie pour causer le cancer et des malformations congénitales ou 
d'autres troubles de la reproduction. 
Pour plus d'informations, rendez-vous sur www.p65Warnings.ca.gov

Branchez le parasurtenseur à l'alimentation. 
• Si les voyants POWER et PROTECTED s'allument :  vous pouvez brancher votre VE, VR ou autre appareil 

en toute sécurité sur ce parasurtenseur. Utilisez toujours un parasurtenseur entre une source 
d'alimentation et votre VE ou VR.

• Si le voyant POWER ne s'allume pas :  le parasurtenseur n'est pas alimenté par le bloc d'alimentation. 
Vérifiez que tous les disjoncteurs sont en position ON. S'il n'y a toujours pas de courant, consultez un 
électricien pour diagnostiquer et corriger le problème.

• Si le voyant POWER s'allume mais que le voyant PROTECTED ne s'allume pas : il y a eu une surtension 
dépassant la valeur nominale de ce parasurtenseur, et l'élément de protection contre les surtensions est 
épuisé. Votre appareil était protégé, mais il n'est plus sûr d'utiliser ce parasurtenseur avec n'importe quel 
appareil. Remplacez par un nouveau parasurtenseur.
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Service à la clientèle
En ligne : www.energizergenerators.com
Courriel : support@energizergenerators.com
Numéro gratuit : 1-877-528-3772
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